

親愛的朋友：

為籌募各項服務經費，東華三院將於2016年2月19日(星期五)假香港高爾夫球會粉嶺高爾夫球場舉辦慈善高球賽。今年我們十分榮幸地邀請到 Alfred Dunhill 成為賽事的冠名贊助，與我們攜手行善，共襄盛舉。

誠邀 閣下出任大會贊助人或組隊參賽，寓行善於運動，協助本院幫助弱勢社群！如蒙 襄助，請於2016年1月18日前擲還捐助表格。敬請踴躍支持！

Dear well-wishers,

To raise funds for the various services of Tung Wah Group of Hospitals, we are going to organize a Charity Golf Day on Friday, 19 February 2016 at the Fanling Golf Course of the Hong Kong Golf Club. This year, we are delighted to have Alfred Dunhill as our Title Sponsor, working hand in hand with us for the betterment of the community.

We earnestly ask for your support by becoming one of our patrons or participating in this meaningful event. Act now and return the completed donation form **on or before 18 January 2016**.



(蔡榮星)
籌委會主席暨
東華三院第五副主席
(TSOI Wing Sing, Ken)
Organizing Committee Chairman cum
5th Vice-Chairman, Board of Directors



(何超濶)
東華三院主席
(Maisy HO)
Chairman
Board of Directors